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Rada Miejska w Sławnie 

 

Protokół nr XXXIX/2022 

Wygenerowany z programu eSesja.pl oraz uzupełniony przez protokolanta. 

INTEGRALNĄ CZĘŚCIĄ PROTOKOŁU JEST NAGRANIE AUDIO-VIDEO Z SESJI, 

DOŁĄCZONE DO PROTOKOŁU (dostępne w biurze Rady Miejskiej, na stronie internetowej 

oraz w BIP Urzędu Miejskiego w Sławnie, a także na kanałach w systemach streamingowych). 

Sesja 29 marca 2022 

  

Obrady rozpoczęto o godz. 09:00, a zakończono o godz. 09:57. Sesja odbyła się w budynku 

Urzędu Miejskiego w Sławnie w sali nr 32. Prowadziła ją Przewodnicząca Rady Miejskiej  

w Sławnie – Marzena Łużyńska. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych: 

1. Marcin Bojaryn  

2. Bartosz Bukowski  

3. Joanna Iwko  

4. Bożena Kallaur  

5. Paweł Kopczyński  

6. Marzena Łużyńska  

7. Dominik Margielewski  

8. Maciej Motyl  

9. Marcin Podolski  

10. Adam Poprawski  

11. Ewelina Stach  

12. Jarosław Stark  

13. Karolina Stępień  

14. Marta Stępień  

15. Włodzimierz Śledź  

W sesji udział wzięli także: 

− Burmistrz Miasta Sławno – Krzysztof Frankenstein (spóźnienie – 9,5 minuty, wyszedł 

w 41:15 minucie posiedzenia), 

− Z-ca Burmistrza Miasta Sławno – Mieczysław Grabowski, 

− Skarbnik Miasta – Marek Malinowski, 

− Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miejskiego w Sławnie: Organizacyjnego – Daniel 

Wojniak, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji – Łukasz Wasik (wyszedł w 41:15 

minucie posiedzenia) oraz pracownicy tego wydziału – Piotr Janiak i Grzegorz Wróbel, 

Spraw Społecznych i Edukacji – Marta Konfederak oraz pracownica tego wydziału                   

– Magdalena Tęgosik-Gerlach, Gospodarki Przestrzennej i Obrotu Nieruchomościami 

– Szymon Koprowicz,  

− specjalista ds. uzależnień, profilaktyki i przemocy – Krystyna Bieńkowska,  

− radcowie prawni – Maciej Jabłoński i Paweł Jóźwiak, 
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− zaproszeni goście: Wanda Jakubowska (radna Sejmiku Województwa 

Zachodniopomorskiego), Robert Jankowski (Prezes Zarządu Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Sp. z o.o.),  Krzysztof Kowalczyk (Dyrektor 

Ośrodka Sportu i Rekreacji w Sławnie), Dominika Wróbel (Kierownik Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Sławnie), Małgorzata Szwec (Kierownik 

Środowiskowego Domu Samopomocy w Sławnie), Małgorzata Król (Dyrektor 

Przedszkola nr 4 w Sławnie), Beata Szultka (Dyrektor Przedszkola nr 2 w Sławnie), 

Aneta Świątek (Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 2 w Sławnie), Dagmara Wojtczak 

(Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 3 w Sławnie), 

− mieszkanka Sławna – pani Renata Pietruszka. 

Listy obecności stanowią załączniki do protokołu. 

 

PORZĄDEK  POSIEDZENIA 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie sesji, stwierdzenie kworum, 

b) przyjęcie porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołów z poprzednich sesji: 31 stycznia 2022r., 17 lutego 2022r. 

2. Trybuna obywatelska. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały nr XXXVI/225/2021 Rady Miejskiej w Sławnie z dnia 29 

grudnia 2021r. w sprawie ustalenia składów osobowych stałych komisji Rady 

Miejskiej  

w Sławnie, 

b) uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii i Przemocy na 2022r. 

c) przyjęcia „Gminnego Programu opieki nad zabytkami Miasta Sławno na lata  

2021-2025”, 

d) przyjęcia do realizacji przez Gminę Miasto Sławno programu osłonowego 

„Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022, 

e) zmieniająca uchwałę nr XXX/188/2021 Rady Miejskiej w Sławnie z dnia  

29 czerwca 2021r. w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka oraz 

maksymalnej opłaty za wyżywienie w Żłobku Miejskim w Sławnie, 

f)  przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Sławna w rejonie ul. Armii Krajowej i ul. Kosynierów,  
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g) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Sławna w rejonie ul. Koszalińskiej i terenów kolejowych, 

h) w sprawie wniesienia wkładu niepieniężnego (aportu) do Wodociągi  

i Kanalizacja Sp. z o.o. w Sławnie, 

i) w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Miasta Sławno na 

lata 2022-2030 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania projektu strategii, w tym konsultacji, 

j) uchwalenia regulaminu korzystania z miejsca do palenia ogniska 

zlokalizowanego w lasku komunalnym „NA POLANCE”, 

k) zmian w budżecie Miasta Sławno na rok 2022. 

4. Rozpatrzenie wniosku o przyznanie Nagrody Złotego Gryfa Sławieńskiego. 

5. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez 

Miasto Sławno w 2021 roku. 

6. Informacja z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sławnie za okres 

od dnia 01.01.2021r. do dnia 31.12.2021r.  

7.  Wnioski radnych. 

8.  Zamknięcie posiedzenia.  

 

PRZEBIEG  POSIEDZENIA 

1. Sprawy organizacyjne 

 

a) Otwarcie sesji, stwierdzenie kworum 

Przewodnicząca otworzyła sesję, stwierdzając kworum i witając przybyłych. 

 

b) Przyjęcie porządku obrad 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie porządku obrad 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 
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NIEOBECNI (1) Ewelina Stach  

 

 

c) Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji 

 

1) Przyjęcie protokołu z sesji z 31 stycznia 2022r. 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z sesji z 31 stycznia 2022r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

NIEOBECNI (1) Ewelina Stach  

 

 

2) Przyjęcie protokołu z sesji nadzwyczajnej z 17 lutego 2022r. 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z sesji nadzwyczajnej z 17 lutego 2022r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Marcin Bojaryn, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław 

Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Bartosz Bukowski  

NIEOBECNI (1) Ewelina Stach  

 

 

 

2. Trybuna obywatelska (od 03:13 minuty posiedzenia) 

W ramach trybuny obywatelskiej głos zabrała mieszkanka Sławna – Renata Pietruszka, 

która poruszyła sprawę rekreacji i bezpieczeństwa okolic domów na tzw. górce za placem 

Gierymskiego na Osiedlu Dzieci Wrzesińskich (koniec ul. Filtrowej, naprzeciwko ul. 

Gierymskiego i Grunwaldzkiej). Wypowiedziała się na temat infrastruktury rekreacyjnej dla 

dzieci i młodzieży – jest potrzeba, aby na placu Gierymskiego, który jest dużym terenem 

zielonym, powstała bardziej rozbudowana infrastruktura rekreacyjno-sportowa. Plac, który tam 

jest – jest przestarzały i staje się niebezpieczny. Prośba o ustawienie elementów bezpiecznych 

dla dzieci i młodzieży, a także rozbudowanie o małe boisko do rzutu do kosza.  
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Poza tym wspomniała także o placu przy ul. Prusa – tam jest jedna huśtawka i jedna 

ślizgawka, a usytuowany jest przy śmietniku – prośba o jego modernizację.  

 Pani Renata zwróciła uwagę także na to, że ul. Filtrowa jest niedoświetlona, z wyjątkiem 

fragmentu prowadzącego do przedszkola. Jest bardzo ciemno i niebezpiecznie. 

 Poprosiła również w imieniu osób starszych o infrastrukturę z siłownią zewnętrzną obok 

placów zabaw, na które prowadzają swoje wnuczęta – wg niej plac Gierymskiego jest bardzo 

rozwojowy dla stworzenia infrastruktury dla małych dzieci i starszego pokolenia, które 

potrzebuje po okresie pandemii wyjść na świeże powietrze. 

Następnie głos zabrał radny Marcin Podolski (08:07 minuta posiedzenia), który 

przychylił się do opinii p. Renaty oraz poinformował, że w ww. sprawach zgłaszał wcześniej 

wnioski. 

 

Do sali wszedł Burmistrz Miasta Sławno (09:33 minuta posiedzenia). 

 

3. Podjęcie uchwał 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że wszystkie projekty uchwał były omawiane 

na posiedzeniu wspólnym komisji stałych Rady Miejskiej 28 marca 2022r. i zostały 

zaopiniowane pozytywnie. 

a) Podjęcie uchwały nr XXXIX/239/2022 w sprawie zmiany uchwały nr XXXVI/225/2021 

Rady Miejskiej w Sławnie z dnia 29 grudnia 2021r. w sprawie ustalenia składów osobowych 

stałych komisji Rady Miejskiej w Sławnie 

Radni nie mieli pytań. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVI/225/2021 

Rady Miejskiej w Sławnie z dnia 29 grudnia 2021r. w sprawie ustalenia składów osobowych 

stałych komisji Rady Miejskiej w Sławnie 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

NIEOBECNI (1) Ewelina Stach  
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b) Podjęcie uchwały nr XXXIX/240/2022 w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii  

i Przemocy na 2022r. 

Radni nie mieli pytań. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii  

i Przemocy na 2022r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

NIEOBECNI (1) Ewelina Stach  

 

c) Podjęcie uchwały nr XXXIX/241/2022 w sprawie przyjęcia "Gminnego Programu opieki 

nad zabytkami Miasta Sławno na lata 2021-2025" 

Radni nie mieli pytań. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Gminnego Programu opieki 

nad zabytkami Miasta Sławno na lata 2021-2025" 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

NIEOBECNI (1) Ewelina Stach  

 

d) Podjęcie uchwały nr XXXIX/242/2022 w sprawie przyjęcia do realizacji przez Gminę 

Miasto Sławno programu osłonowego "Korpus Wsparcia Seniorów" na rok 2022 

Radni nie mieli pytań. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji przez Gminę 

Miasto Sławno programu osłonowego "Korpus Wsparcia Seniorów" na rok 2022 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  

NIEOBECNI (1) Ewelina Stach  

 

 

e) Podjęcie uchwały nr XXXIX/243/2022 zmieniającej uchwałę nr XXX/188/2021 Rady 

Miejskiej w Sławnie z dnia 29 czerwca 2021r. w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt 

dziecka oraz maksymalnej opłaty za wyżywienie w Żłobku Miejskim w Sławnie 

Radni nie mieli pytań. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XXX/188/2021 Rady 

Miejskiej w Sławnie z dnia 29 czerwca 2021r. w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt 

dziecka oraz maksymalnej opłaty za wyżywienie w Żłobku Miejskim w Sławnie 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  

NIEOBECNI (1) Ewelina Stach 

 

f) Podjęcie uchwały nr XXXIX/244/2022 w sprawie przystąpienia do sporządzania 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Sławna w rejonie ul. Armii 

Krajowej i ul. Kosynierów 

Radni nie mieli pytań. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Sławna w rejonie ul. Armii 

Krajowej i ul. Kosynierów 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

NIEOBECNI (1) Ewelina Stach  
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g) Podjęcie uchwały nr XXXIX/245/2022 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Sławna w rejonie ul. Koszalińskiej i terenów 

kolejowych 

Radni nie mieli pytań. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Sławna w rejonie ul. Koszalińskiej i terenów 

kolejowych 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Marcin Bojaryn, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław 

Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Bartosz Bukowski  

NIEOBECNI (1) Ewelina Stach 

 

h) Podjęcie uchwały nr XXXIX/246/2022 w sprawie wniesienia wkładu niepieniężnego 

(aportu) do Wodociągi i Kanalizacja Sp. z o.o. w Sławnie 

Radni nie mieli pytań. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia wkładu niepieniężnego 

(aportu) do Wodociągi i Kanalizacja Sp. z o.o. w Sławnie 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  

NIEOBECNI (1) Ewelina Stach  

 

i) Podjęcie uchwały nr XXXIX/247/2022 w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii 

Rozwoju Miasta Sławno na lata 2022-2030 oraz określenia szczegółowego trybu                                         

i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym konsultacji 

Radni nie mieli pytań. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii 

Rozwoju Miasta Sławno na lata 2022-2030 oraz określenia szczegółowego trybu                                        

i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym konsultacji 
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Jarosław Stark , Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  

NIEOBECNI (1) Ewelina Stach  

 

 

j) Podjęcie uchwały nr XXXIX/248/2022 w sprawie uchwalenia regulaminu korzystania                        

z miejsca do palenia ogniska zlokalizowanego w lasku komunalnym "NA POLANCE" 

Radni nie mieli pytań. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu korzystania                       

z miejsca do palenia ogniska zlokalizowanego w lasku komunalnym "NA POLANCE" 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Marcin Bojaryn, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław 

Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Bartosz Bukowski  

NIEOBECNI (1) Ewelina Stach  

 

 

k) Podjęcie uchwały nr XXXIX/249/2022 w sprawie zmian w budżecie Miasta Sławno na rok 

2022 

Radni nie mieli pytań. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Sławno na rok 

2022 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  

NIEOBECNI (1) Ewelina Stach  
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4. Rozpatrzenie wniosku o przyznanie Nagrody Złotego Gryfa Sławieńskiego (40:25 minuta 

posiedzenia). Podczas gdy Przewodnicząca przystąpiła do realizacji tego punktu porządku sesji, 

salę opuścili Burmistrz Miasta Sławno i Łukasz Wasik (41:15 minuta posiedzenia). 

Przewodnicząca poinformowała, kto złożył wniosek oraz go odczytała: 

Zgodnie z Regulaminem Nagrody Złotego Gryfa Sławieńskiego nagroda ta przyznawana 

jest przez Radę Miejską za szczególne zasługi dla miasta. Radni Rady Miejskiej w Sławnie 

w terminie określonym w ww. regulaminie złożyli wniosek wraz z uzasadnieniem 

o przyznanie nagrody Pani Marii Krystynie Poprawskiej. 

Pani Maria Krystyna Poprawska to mieszkanka Sławna odznaczająca się aktywną 

działalnością w przestrzeni społecznej. Prekursorka ruchu wolontariackiego w Sławnie. Jej 

liczne zajęcia prospołeczne skierowane były do różnych grup społecznych miasta.  

Zawodowo związana z działalnością edukacyjną. Prowadziła pierwszą klasę uczniów 

pochodzenia romskiego. W swojej karierze zawodowej pracowała w następujących 

placówkach: 

- Szkoła Podstawowa w Boleszewie, 

- Komenda Hufca ZHP w Sławnie, 

- Szkoła Podstawowa nr  2 w Sławnie, 

- Inspektorat Oświaty i Wychowania w Sławnie (wizytator opieki nad dzieckiem), 

- Instytut Kształcenia Nauczycieli i Badań Oświatowych w Koszalinie, 

- Kuratorium Oświaty i Wychowania w Koszalinie, 

- Kuratorium Oświaty i Wychowania w Słupsku (wizytator wychowania przedszkolnego). 

Pani Maria przez ponad 24 lata pełniła obowiązki społeczne i obywatelskie, sprawując 

mandat radnej Rady Miejskiej w Sławnie, co świadczy o dużym zaufaniu społeczeństwa do 

jej osoby. Ponadto była: 

- ponad 8 lat członkiem Zarządu Miasta Sławno, 

- członkiem Rady Seniorów w Sławnie - I kadencja, 

- członkiem Parlamentu Seniorów przy Sejmie RP - I kadencja, 

- członkiem Rady  Nadzorczej PSS  "Społem"  w Sławnie, 

- członkiem ZNP. 

Działała w Grupie Synodialnej  przy Parafii WNMP  w latach 1991-1995 oraz była 

instruktorem 

w ZHP, a także wieloletnim zastępcą Komendanta Hufca Sławno. 

Współzałożycielka i Prezes Fundacji "Rodzina" nieprzerwanie od 1994 roku, której celem 

jest pomoc starszym, ubogim oraz uzdolnionym uczniom z terenu miasta Sławno. 

W ramach działalności Fundacji, prowadzonej przez Panią Marię,  m.in.: 

- do końca  2021 roku wypłacono 1201 semestralnych miesięcznych stypendiów "Talent 

za Talent" w wysokości 100-200 zł dla szczególnie uzdolnionych uczniów z rodzin 

niezamożnych - program realizowany z Fundacją im. Stefana Batorego w Warszawie oraz 

Burmistrzem Miasta Sławno, 
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- wypłacono 76 stypendiów pomostowych (całorocznych i comiesięcznych) w wysokości 

500-700 zł miesięcznie dla studentów I roku studiów państwowych - program realizowany 

z Fundacją Edukacyjną Przedsiębiorczości w Łodzi 

(Programy "Talent za Talent" i "Stypendia Pomostowe" jako jedyne w naszym 

województwie uczestniczyły w projektach ogólnopolskich i korzystały z dotacji organizacji 

centralnych; Fundacja "Rodzina" jako pierwsza w regionie rozpoczęła działalność 

stypendialną na szeroką skalę; warto podkreślić, że był to okres,  w którym jedynymi 

przyznawanymi stypendiami były stypendia państwowe), 

- zorganizowano 8 pełnych nieodpłatnych turnusów kolonijnych w Kołobrzegu, Podczelu 

i Jarosławcu dla 360 dzieci z zubożałych rodzin, 

- pozyskano wolontariuszy do pełnienia funkcji wychowawców kolonijnych; 

- zorganizowano 1128 paczek żywnościowych z produktów zebranych w sklepach PSS 

"Społem"  w Sławnie dla rodzin wielodzietnych i samotnych seniorów, 

- sfinansowano 4 poważne operacje chirurgiczne, w tym jedną zagraniczną, 

- prowadzenie fundacyjnego wolontariatu młodzieżowego - formacja na profesjonalnie 

zorganizowanych 3-dniowych warsztatach metodycznych w Jarosławcu i cotygodniowe 

spotkania  w siedzibie Fundacji, 

- promowanie sławieńskiego wolontariatu poprzez udział w ogólnopolskim projekcie 

"Ośmiu Wspaniałych" oraz udział w Europejskich Dniach Młodzieży na koszt Fundacji (m. 

in. w Wiedniu, Paryżu, Warszawie, Pradze), 

- pozyskano środki na wykup lokalu pod siedzibę Fundacji "Rodzina" z programu 

dotacyjnego Fundacji Batorego pod nazwą "Kuźnia", 

- przeprowadzono kapitalny remontu siedziby Fundacji "Rodzina", 

- organizowanie spotkań wigilijnych dla osób ubogich oraz  samotnych, 

- bezpłatne rozliczanie deklaracji PIT mieszkańcom Sławna, 

- w latach 90-tych XX wieku pozyskano środki na przeprowadzenie warsztatów i kursów 

tworzenia stron internetowych dla wolontariuszy Fundacji, 

- stworzono zajęcia dla seniorów, które były podwalinami Uniwersytetu Trzeciego Wieku, 

- zdobywanie środków na działalność Fundacji z następujących źródeł: przedakcesyjne 

fundusze unijne PHARE w walucie ECU, Fundacja im. Stefana Batorego, Polska Fundacja 

Dzieci i Młodzieży w Warszawie, Fundacja Edukacyjna Przedsiębiorczości w Łodzi,  

Fundacja "Pomoc Społeczna SOS", Urząd Wojewódzki w Słupsku, Ministerstwo Pracy 

i Polityki Społecznej, Fundacja Biskupów Niemieckich  "Renovabis", Marszałek 

Województwa Zachodniopomorskiego, Starostwo Powiatowe w Sławnie, sławieńskie firmy 

oraz Urząd Miejski w Sławnie. 

Fundacja "Rodzina" jest organizacją pożytku publicznego i zdobywa środki poprzez odpis 

1% podatku dochodowego. Wszystkie wnioski aplikacyjne i rozliczenia dotacji są autorstwa 

Pani Marii Poprawskiej. 

Pani Maria Poprawska również prowadziła działalność wydawniczą: 

- jest współzałożycielką pierwszych sławieńskich gazet "Echo Sławna" i "Gazeta 

Sławieńska" - nieodpłatna praca przy ich wydawaniu  i redagowaniu artykułów, 
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- opracowanie i współopracowanie książek: "Księga życia, księga śmierci" i "Sławno 

smakuje", 

- opracowanie 62 biogramów nieżyjących osób, które zasłużyły się dla Sławna - wydanie 

drukiem 

w książkach "Sławnianie znani i nieznani" oraz w 4 tomach "Znani i nieznani mieszkańcy 

powiatu sławieńskiego", 

- opracowanie wspólnie z mężem 241 biogramów nieżyjących mieszkańców Sławna 

zamieszczonych w książce "Księga życia, księga śmierci", 

- redakcja wielu wydawnictw historycznych dotyczących Sławna. 

Większość z nich jest na stronie Bałtyckiej Biblioteki Cyfrowej, a "Księga życia, księga 

śmierci" utrzymuje się w ścisłej czołówce otwarć. 

Ponadto działalność zawodowa jak i społeczna Pani Marii Poprawskiej została doceniona 

następującymi odznaczeniami: 

- Krzyż Oficerski Orderu Odrodzenia Polski z nominacji Ogólnopolskiej Federacji 

Organizacji Pozarządowych, 

- Złoty Krzyż Zasługi z nominacji Kuratorium Oświaty i Wychowania, 

- Medal Komisji Edukacji Narodowej z nominacji Ogólnopolskiej Federacji Organizacji 

Pozarządowych, 

- Samorządowiec 25-lecia - statuetka Senatu RP, 

- Złota Odznaka ZHP, 

- Złota Odznaka im. Henryka Jordana z nominacji Zarządu Wojewódzkiego 

(Zachodniopomorskiego) Towarzystwa Przyjaciół  Dzieci, 

- Odznaka Przyjaciel Dziecka przyznawana przez Towarzystwo Przyjaciół Dzieci, 

- Odznaka Zasłużony Działacz Ruchu Spółdzielczego, 

- Kobieta Roku 2007 w plebiscycie Głosu Koszalińskiego.  

Pani Maria Poprawska swoim nieschematycznym sposobem działania potrafiła 

doprowadzić do zrealizowania inicjatyw, które w danym czasie nie miały dużych szans na 

urzeczywistnienie. W działalności edukacyjnej wybiegała daleko poza program nauczania, 

co doceniali jej wychowankowie. Tworzyła płaszczyzny nie tylko do spotkań, ale przede 

wszystkim wymiany poglądów – zarówno fizycznie, jak i w środkach masowego przekazu. 

Pani Maria to mistrzyni aktywizowania społeczności do działania. Zawsze jest blisko dzieci 

i młodzieży, co przełożyło się na zaszczepienie lokalnego patriotyzmu w wielu młodych 

mieszkańcach Sławna. Aktywna przedstawicielka seniorów i społeczności romskich. 

Prekursorka ruchu wolontariatu w Sławnie, który rozrósł się poza prowadzoną przez nią 

Fundację i stał się częścią działań wielu innych lokalnych placówek i organizacji. Pani 

Maria to unikatowa osoba o nieprzeciętnie wysokim poziomie aktywności w tworzeniu 

równie nieprzeciętnych inicjatyw. 

Wnioskodawcy mają świadomość, że zebrane przez nich informacje są tylko częścią 

wieloletniej, bogatej działalności Pani Marii na rzecz mieszkańców Sławna. Niewątpliwie 

sporym wyczynem byłoby udokumentowanie całego jej dorobku społecznego w sposób 

dokładny i precyzyjny. 
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W ocenie wnioskodawców Pani Maria Krystyna Poprawska jest wzorem do naśladowania 

na wielu płaszczyznach osobistego rozwoju, co niewątpliwie zasługuje na docenienie 

i wyróżnienie Nagrodą Złotego Gryfa Sławieńskiego. 

Pod wnioskiem podpisali się wszyscy radni Rady Miejskiej w Sławnie (wniosek stanowi 

załącznik do protokołu). 

Następnie przeprowadzono, zgodnie z regulaminem nagrody, głosowanie tajne.  

 

Głosowano w sprawie: Wybór laureata Nagrody Złotego Gryfa Sławieńskiego – kandydatka 

Pani Maria Poprawska 

Wyniki głosowania tajnego 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Rada Miejska w Sławnie wybrała laureatkę Nagrody Złotego Gryfa Sławieńskiego w tajnym 

głosowaniu bezwzględną większością głosów – Panią Marię Poprawską. Wręczenie nagrody 

nastąpi podczas uroczystej sesji Rady Miejskiej w Sławnie z okazji święta Miasta Sławno.  

W wyniku głosowania podjęto uchwałę nr XXXIX/250/2022 w sprawie przyznania Nagrody 

Złotego Gryfa Sławieńskiego.  

 

5. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Miasto Sławno w 2021 

roku 

Radni otrzymali sprawozdanie w ustawowym terminie, nie zadali pytań. 

Głosowano w sprawie: Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i przedszkolach prowadzonych 

przez Miasto Sławno w 2021 roku 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

NIEOBECNI (1) Ewelina Stach  

 

6. Informacja z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sławnie za okres od 

dnia 01.01.2021r. do dnia 31.12.2021r. 

Radni otrzymali informację w ustawowym terminie, nie zadali pytań. 
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7. Wnioski radnych (52:15 minuta posiedzenia) 

 

Radny Bartosz Bukowski zgłosił następujące sprawy: 

1. mieszkańcy skarżą się na działalność Burmistrza Miasta Sławno związaną                                      

z zorganizowaniem spotkania informacyjnego z uchodźcami z Ukrainy – wyrażają swój 

żal i niepokój związany z tym, że Burmistrz wybiórczo traktuje uchodźców i osoby im 

pomagające. Nie jest zrozumiałe dla nich, dlaczego takie spotkanie odbyło się tylko raz    

i w tak okrojonej grupie. Zdziwienie budzi fakt, że relacja ze spotkania z uchodźcami była 

zdominowana przez zdjęcia zadowolonego Pana Burmistrza z osobami pokrzywdzonymi 

z wojną w tle. Prośba o pamiętanie o ważnej sprawie – o tym, że władze centralne 

informowały i nadal informują, że fotografowanie i publikowanie zdjęć z osobami, które 

są pokrzywdzone przez wojnę i są uchodźcami z terenu Ukrainy może mieć bardzo 

negatywne konsekwencje zarówno dla nich, jak i dla ich rodzin – związane jest to                             

z aktywnością wywiadowczą Federacji Rosyjskiej i może być wykorzystywane                                

w celu sprawienia przykrości, a może nawet innych konsekwencji wobec tych osób i ich 

rodzin; 

2. prośba o informacje od Zarządu Spółdzielni Mieszkaniowej „Wybrzeże” w Sławnie nt.: 

a) czy w tym roku zostanie zwołane walne zgromadzenie członków spółdzielni celem 

dokonania wyborów? 

b) pisemne uzasadnienie podwyższenia czynszów, które miało miejsce w tym roku. 

 

Radny Paweł Kopczyński odniósł się do wniosku radnego Bartosza Bukowskiego nt. zebrania 

w SM „Wybrzeże” – powiedział, że takie zebranie jest planowane w najbliższym czasie, a sesja 

– wg niego – nie jest czasem ani miejscem na takie sprawy. Radny Bartosz Bukowski 

odpowiedział, że są to sprawy mieszkańców i mogą być administracyjnie przekazywane do 

spółdzielni.  

 

 

8. Zamknięcie posiedzenia 

Przewodnicząca zamknęła sesję 29 marca 2022r. 

 

Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Sławnie 

Marzena Łużyńska 

 

 

 

Protokołowała Aleksandra Leśków 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


